
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Budżetowej 

w dniu 26 maja 2025 r. 

 

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Miasta i Gminy Nowa Dęba i trwało od godz. 1630 do godz. 

1740. 

W posiedzeniu udział wzięło 3 członków komisji: Dariusz Róg, Stanisław Skimina, Stanisław 

Rawski oraz osoby zaproszone do udziału zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

Radni nieobecni: Łukasz Serafin. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Dariusz Róg – Przewodniczący Komisji Budżetowej, który powitał 

uczestniczących i przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia 28.04.2025 r.  

4. Opinia do projektów uchwał RM: 

1) w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2025 rok, 

2) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba, 

3) zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Nowa Dęba na 2025 rok, 

4) w sprawie upoważnienie do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2025 (plan Chmielów-Strefowa), 

5) w sprawie upoważnienie do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2025 (Rozalin),  

6) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do spółdzielni 

energetycznej o nazwie „Spółdzielnia Energetyczna Nowa Dęba„ z siedzibą w Nowej 

Dębie,  

7) w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów  

w spółdzielniach przez Gminę Nowa Dęba. 

      5.   Sprawy różne. 

      6.   Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 2. Zaproponowany porządek posiedzenia został przyjęty jednomyślnie.  

Ad.3. Protokół z posiedzenia Komisji Budżetowej z dnia 28 kwietnia 2025 r. został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad.4. Opinia do projektów uchwał RM, uzasadnienia przedstawili: 

1) w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2025 rok – zastępca skarbnika 

- Kinga Piórek, dodatkowe wyjaśnienia przedstawili burmistrz Wiesław Ordon oraz  

zastępca Marek Kopeć,  projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie. (o godz. 16.35 

na posiedzenie przybyli radni: Stanisław Rawski, Marian Tomczyk), 
2) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba - zastępca 

skarbnika - Kinga Piórek, projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie, 

3) zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Nowa Dęba na 2025 rok - zastępca skarbnika - 

Kinga Piórek, projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie, 

4) w sprawie upoważnienie do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2025 (plan Chmielów-Strefowa) - zastępca skarbnika 

- Kinga Piórek. Przewodniczący Komisji Damian Wolan odczytał pismo złożone przez 

firmę Fenix Metals w przedmiocie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 



przestrzennego gminy Nowa Dęba w miejscowości Chmielów przy ul. Strefowej. 

Dodatkowe wyjaśnienia przedstawił burmistrz Wiesław Ordon, projekt uchwały został 

zaopiniowany jednomyślnie, 

5) w sprawie upoważnienie do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2025 (Rozalin) - zastępca skarbnika - Kinga Piórek,  

projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie, 

6) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do spółdzielni energetycznej  

o nazwie „Spółdzielnia Energetyczna Nowa Dęba „ z siedzibą w Nowej Dębie – burmistrz 

Wiesław Ordon poinformował, iż dużą rolę w wydatkach gminy odgrywają koszty 

energetyczne naszych instytucji i jednostek organizacyjnych. Jednym ze sposobów 

zmniejszenia tych kosztów jest utworzenie Spółdzielni Energetycznej, która będzie 

korzystała z instalacji OZE jej członków lub będzie sama je budowała. Dodał, iż utworzenie 

Spółdzielni Energetycznej przynosi wiele korzyści dla członków Spółdzielni. Dzięki 

produkcji własnej energii przy pomocy instalacji fotowoltaicznych koszt energii dla 

członków Spółdzielni jest obniżony. Obniżone koszty związane z uzyskaniem energii 

przekładają się na poprawę sytuacji finansowej członków Spółdzielni. Nadmienił, iż 

członkami powstającej Spółdzielni Energetycznej będą Gmina Nowa Dęba, 

Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o. o., Samorządowy 

Ośrodek Kultury oraz instytucje gminne. Projekt uchwały został zaopiniowany 

jednomyślnie, 

7) w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów w spółdzielniach przez 

Gminę Nowa Dęba – uzasadnienie projektu uchwały oraz dodatkowych wyjaśnień 

przedstawił burmistrz Wiesław Ordon, projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie. 

 

Ad.5. W sprawach różnych głos zabrali: 

- radny H. Kopeć zwrócił się z pytaniem na jakim etapie jest sytuacja z pergolami oraz śmietnikami; 

poinformował, iż mieszkańcy ul. Rzeszowskiej 7 oraz ul. Jana Pawła II 12 proszą o usunięcie 

suchego drzewa między blokami; mieszkańcy ul. Jana Pawła II 14 i 16 zwracają się z prośbą  

o rozmieszczenie pomiędzy blokami tabliczek z napisem zakaz wyprowadzania psów, 

- radny D. Wolan poruszył temat bezdomnych psów  na ul. Spacerowej w miejscowości Chmielów.  

 

Ad.6. Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodniczący posiedzenia ogłosił jego 

zamknięcie. 

        Przewodniczący Komisji 

 

                   Dariusz Róg 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Karolina Mikołajczyk 

 


